
 

  
GEMEENTERAAD SLIEDRECHT 
Schriftelijke vragen raadsleden aan het college van B&W (artikel 
39 vragen) 

  
     
 
Datum: 22-10-2020 
 

 
Aan het college van burgemeester en wethouders van de gemeenteraad 
Sliedrecht, 
 

 
Steller vragen: raadslid de heer M.J.H. Jongeneel (fractie: Slydregt.NU) 
 

 
Onderwerp: Langlopende contracten voor jeugdhulp in Zuid-Holland Zuid 
en de financiële gevolgen/risico’s voor de gemeente Sliedrecht 
 

 
Het college wordt verzocht de volgende vraag/vragen binnen 14 
kalenderdagen schriftelijk te beantwoorden aan de steller. 
 
* Aangeven wat van toepassing is. 
 
Vraag 1: Bent u op de hoogte van de afkeurende zienswijze van de 
gemeente Dordrecht betreffende het voornemen van de 
gemeenschappelijke inkooporganisatie Drechtsteden om vanaf 2022 
langjarige verplichtingen aan te gaan met zorgaanbieders in de regio? 
 
Vraag 2: Is het geen reden voor de gemeente Sliedrecht om haar 
zienswijze te wijzigen c.q. aan te scherpen 
 
Vraag 3: Is het juist dat de gemeente Sliedrecht in 2023 zelf 
verantwoordelijk wordt voor de besteding van het budget betreffende de 
zorgaanbieders? 
 
Vraag 4: Is het juist dat de gemeente Dordrecht, Zwijndrecht en 
Hardinxveld-Giessendam er voor hebben gekozen zelf te gaan bepalen op 
welke wijze zij de gelden lokaal zullen inzetten? 
 



Vraag 5: Zo ja, waarom kiest de gemeente Sliedrecht er ook niet voor zelf 
te bepalen op welke wijze zij de gelden lokaal wil inzetten? 
 
Vraag 6: Het is toch zo dat de gemeente zelf uitdrukkelijk stelt aan de 
voorzijde van de aanbesteding te willen zitten?  
 
Vraag 7: Waarom blijft de gemeente de werkzaamheden van de 
zorgverleners vergoeden op basis van verrichtingen? 
 
Vraag 8: Waarom kiest de gemeente niet voor vergoeding op basis van 
een plan van aanpak c.q. zorgplan per cliënte geduren de een bepaalde 
periode gekoppeld aan een budget? 
 

Indien nodig 
Toelichting: 
 

 
Ondertekening en naam raadslid, 
M.J.H. Jongeneel (fractie: Slydregt.NU) 
 

 
 


